
 Protokół 
XXXIV sesji Rady Osiedla św. Łazarz 

z 23 sierpnia 2017 r. 
 
Sesja Rady Osiedla Św. Łazarz odbyła się w siedzibie przy ul. Wyspiańskiego 27. 
Rozpoczęcie obrad nastąpiło o godz. 18:30. 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 
 
W obecności kworum (16 osób obecnych) obrady XXXIV Sesji Rady Osiedla Św. Łazarz 
otworzył Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta powołano Joannę Warsztę – pracownika 
Wydziału Wspierania Jednostek Pomocniczych Miasta.  
 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący odczytał porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
i rozszerzył go, dodając punkty: 
9a. „Łazarski Asior Roku”. 
 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 
Za – 16, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
 
8. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania koncepcji zmiany organizacji ruchu na 
terenie Osiedla. 
 
Obecni na sesji przedstawiciele Politechniki Poznańskiej zapoznali radnych 
z przygotowanymi przez nich trzema wariantami zmiany organizacji ruchu na terenie 
Łazarza. Zmiany te mają służyć wygenerowaniu przestrzeni dla wprowadzenia strefy tempo 
30 oraz strefy płatnego parkowania na terenie osiedla, poprawie bezpieczeństwa, eliminacji 
tranzytu przez łazarskie ulice oraz poprawie estetyki osiedla. Po przedstawieniu koncepcji 
wśród radnych wywiązała się z dyskusja. Podjęto decyzję o odstąpieniu od podjęcia uchwały. 
 
3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektów zgłoszonych do Poznańskiego 

Budżetu Obywatelskiego 2018. 
 
Przewodnicząca Zarządu, Maria Łazarz, przypomniała pokrótce wnioski zgłoszone w ramach 
PBO 2018, dotyczące Łazarza, po czym radni zaopiniowali je zgodnie z załącznikami do 
uchwały. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 16, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXXIV/212/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 3). 
 



 
4. Projekt uchwały w sprawie zmian w projekcie planu wydatków Osiedla na rok 2018. 
 
Przewodnicząca Maria Łazarz, poinformowała, że środki znajdujące się w planie wydatków 
Osiedla na rok 2016, które nie zostały wykorzystane przez wydziały i jednostki miejskie, 
zwiększą plan Osiedla na rok 2018. Kwota naliczona dla Osiedla Św. Łazarz to 124 857 zł. 
W związku z powyższym konieczne jest wprowadzenie zmian do projektu planu wydatków 
Osiedla uchwalonego podczas poprzedniej sesji. Propozycją Zarządu jest przeznaczenie 
123 tys. zł na modernizację zniszczonej nawierzchni i ogrodzenia boiska przy 
ul. Dmowskiego, a pozostałej kwoty, w wysokości 1 857 zł. Na zadanie to przekazano 
wcześniej w planie wydatków 8 tys. zł. Radni nie wnieśli uwag. 
 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 16, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXXIV/213/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 4). 
 
 
5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia listy zadań priorytetów w zakresie prac 

remontowych miejskich chodników oraz dróg wewnętrznych i gminnych na 2018 r. 
 
Przewodnicząca Zarządu przypomniała, że jak co roku konieczne jest podjęcie uchwały 
wskazującej priorytety w zakresie remontów miejskich chodników oraz dróg wewnętrznych 
i gminnych na przyszły rok. Zarząd zaproponował, aby do remontu w pierwszej kolejności 
wskazać ul. Wojskową, Chełmińskiego, Biedrzyckiego raz Orzeszkowej. Radni nie wnieśli 
uwag. Przystąpiono do głosowania.  
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 16, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXXIV/214/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 5). 
 
 
6. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania najmu pomieszczeń w Szkole 

Podstawowej nr 77. 
 
Przewodnicząca Maria Łazarz streściła pisma dyrektor Szkoły Podstawowej nr 77, w których 
zwraca się ona z prośbą o opinie Rady w sprawie najmu kuchni szkolnej wraz z szatnią 
i pomieszczeniem socjalnym oraz sali szkolnej, używanej przez szkołę na oddział 
przedszkolny. Radni pozytywnie ustosunkowali się do prośby SP77.  
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 16, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXXIV/215/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 6). 
 



 
7. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania koncepcji przebudowy lub remontu ulicy 

Jarochowskiego od ul. Chociszewskiego do ul. Wyspiańskiego. 
 
W związku ze spotkaniem przeprowadzonym przed rozpoczęciem sesji, podczas którego 
przedstawiciele Zarządu Dróg Miejskich przedstawili koncepcję przebudowy lub remontu 
ul. Jarochowskiego i poprosili o zgłaszanie uwag do niej wciągu najbliższych dwóch tygodni. 
Uwagi należy przesyłać do 5 września na adres Rady Osiedla. W związku z powyższym 
odstąpiono od podjęcia uchwały. 
 
 
9. Projekt uchwały w sprawie przyznania diet dla członków organów Osiedla. 
 
Przewodnicząca Zarządu, Maria Łazarz przedstawiła propozycję diet dla poszczególnych 
radnych. Nie wniesiono uwag, przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXXIV/2016/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 7). 
 
9a. „Łazarski Asior Roku”. 
 
Przewodnicząca Maria Łazarz, przypomniała radnym o omawianym już wcześniej 
kilkukrotnie pomyśle nadawania tytułu „Człowieka Roku” dla mieszkańców Łazarza, 
cechujących się ponadprzeciętną społeczną aktywnością na rzecz kultury, oświaty, sportu, 
turystyki i rekreacji oraz na rzecz poprawy estetyki osiedla albo aktywną pracą w działających 
na terenie osiedla organizacjach pozarządowych. Nagrodę otrzymać będzie mogła osoba, 
która mieszka i pracuje na terenie osiedla, z wyłączeniem radnych osiedlowych aktualnej 
kadencji. Stanowić ją będzie dyplom okolicznościowy oraz statuetka. Honorowy tytuł nosiłby 
nazwę „Łazarskiego Asiora Roku”. Przewodnicząca Zarządu przedstawiła regulamin 
wyróżnienia. Radni z entuzjazmem przyjęli propozycję propozycję Zarządu. Przystąpiono do 
głosowania nad akceptacją pomysłu, uchwałę postanowiono podjąć podczas następnej sesji. 
 

Głosowanie: 
Za – 16, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
 
10. Omówienie projektu przebudowy pływalni letniej oraz budowy pływalni krytej i 

toru wrotkarskiego w Parku Kasprowicza. 
 
Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak, przedstawił informację ze spotkania z POSiR 
dotyczącego realizacji w/w zadania. W spotkaniu uczestniczyli także radni M .Łazarz, 
W. Dera, radny m. Poznania Ł. Mikuła, przedstawiciele Wydziału Sportu, PIM ,MPU oraz 
projektanci. 



 
11. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją, przedstawienie bieżącej 

informacji z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 
 

Przewodnicząca Zarządu zapoznała radnych z korespondencją wpływającą do Zarządu 
i Rady. 

 
  
12. Wolne głosy i wnioski. 
 
Radni nie wnieśli wniosków. 
 
 
13. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 
obrady sesji. Sesję zakończono o godz. 20:30. 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                          Przewodniczący obradom: 
 
 (-) Joanna Warszta                                                                      (-)  Filip Olszak 



 Przewodniczący        Poznań, 21 sierpnia 2017 r. 
Rady Osiedla Św. Łazarz 
 
 

 
W uzupełnieniu do zawiadomienia o zwołaniu XXXIV sesji Rady Osiedla Św. Łazarz na 
dzień 23 sierpnia 2017 r. o godz. 17:30 przedstawiam następujący porządek obrad: 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektów zgłoszonych do Poznańskiego 

Budżetu Obywatelskiego 2018. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w projekcie planu wydatków Osiedla na rok 2018. 

5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia listy priorytetów w zakresie prac remontowych 

miejskich chodników oraz dróg wewnętrznych i gminnych na 2018 r. 

6. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania najmu pomieszczeń w Szkole Podstawowej 

nr 77. 

7. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania koncepcji przebudowy lub remontu ulicy 

Jarochowskiego od ul. Chociszewskiego do ul. Wyspiańskiego. 

8. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania koncepcji zmiany organizacji ruchu na 

terenie Osiedla. 

9. Projekt uchwały w sprawie przyznania diet dla członków organów Osiedla. 

10. Omówienie projektu przebudowy pływalni letniej oraz budowy pływalni krytej i toru 

wrotkarskiego w Parku Kasprowicza. 

11. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją przedstawienie bieżącej informacji 

z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Zamknięcie sesji. 

 
 

Przewodniczący 
Rady Osiedla Św. Łazarz 

 
                (-) Filip Olszak 

 
 
 
 


